
Styrelsemöte
2021-01-31

Protokoll styrelsemöte
Styrelsemöte för Vigge Bygdegårdsförening den 31 januari via teams.

Närvarande
Sven-Erik Saur
Emma Stenvall
Bo Andersson
Elin Andersson
Eva Simonsson
Bodil Hemmingsson

§1 Mötets öppnande
Eva Simonsson hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.

§2 Val av sekreterare och justerare
Styrelsen beslutade att välja Emma Stenvall att föra protokoll under mötet och Bo Andersson
att justera protokollet.

§3 Föregående protokoll
Emma Stenvall drog föregående protokoll från den 24 januari och styrelsen beslutade att
lägga det till handlingarna.

§4  Inkommen post
Ingen inkommen post.

§5 Vägbelysningsförening
Styrelsen beslutar att lägga vägbelysningsföreningen och de frågor som rör den som en punkt
på årsmötet.
Någon av medlemmarna som kan hjälpa Bodil Hemmingsson kanske? Årsavgiften?
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§6 Årsmöte

Kallelsen klar, Emma Stenvall skriver ut och lägger 250st på bygdegården så hjälps styrelsen
åt att dela ut till veckan i alla brevlådor. De som inte bor i byn får via brev efter
medlemsregistret.

Sven-Erik kollar med Per-Arne om revyns trådlösa mikrofoner går att ansluta och använda
till årsmötet. Emma Stenvall kollar upp om webbkameror.

Kolla upp på årsmötet om någon av medlemmarna vill hjälpa till att planera utegymmet.

§7 Grannsamverkan
Styrelsen beslutar att ta upp punkten vid nästa möte då Jan Persson vet mer om detta.

§8 Bidrag
Malin Mårtén har de siffror som behövs för att söka bidragen till kommunen. Drift och
underhåll främst. Eva Simonsson skickar in underlaget till aktivitetsbidraget från kommunen.
Emma Stenvall och Elin Andersson skickar in ansökan till allmänna arvsfonden och
kommunen för tillgänglighetsanpassning av lekplats. Sven-Erik Saur inväntar offert för
renoveringen av duschrummet. Detta samt drickakyl, kyl och frys går in undet
investeringsbidrag.

§9 Ekonomi
Revisorerna väntar på underlag. Emma Stenvall ringer Malin Mårtén under morgondagen och
hör hur det går för henne.
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§10 Övriga frågor
Ovikens el vill komma och kolla hur det ser ut. Eva Simonsson håller kontakt med dom och
även kollar om varningslampan vi vill sätta upp. Sven-Erik kollar med Johannes Saur om han
kan skotta till vänster om entren.

§11 Nästa möte
Styrelsen beslutar att lägga nästa styrelsemöte 14 februari kl.18.00  .

Vid protokollet Justerare
Emma Stenvall Bo Andersson


